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 2023 בספטמבר   5  - הרובעסיכום ישיבת ועד הנדון: 

 

 .  החודשית ולישיבתועד הרובע  התכנס  2023 בספטמבר 5שלישי  ביום .א

יעקב )ג'וקי( ניב, אבנר הלחמי,  עמירם בריט, פסי שלמה,  קמי רובינזון,–יו"ר  נוכחים: .ב

 מאיר מוסאי והח"מ. לירז סופרין, יוסי חזאי,

 )הודעה מוקדמת(אפי מלר מוקדמת(, ה הודעללא )מירב רביב : נעדרו

 תושבים. 10-וכ חבר מועצה אבי אלבזרפז, היו"ר ועדת ביקורת בני : כמו כן השתתפו

 

   :להלן הנושאים שהועלו והסיכומים לגביהם 

  קמי רובינזון יו"ר
 מברך את הקהל

האישורים לשימוש באודיטוריום החדש בתיכון לקבלת מעדכן את הפורום על ההליך  – שבת תרבות

 מו"ר ומודה לראש העיר על העמדת האודיטוריום לשימוש הקהילה.

)תושב הרובע(  אמנון סופרין )מיל'(בספטמבר ע"י תת אלוף  2ההרצאה הראשונה התקיימה ב 

 בנושא אירן.

 הנושא. קשורת ותרבות על הארגון ותאוםועדת ת יו"ר לאבנר הלחמיכל הערכה והתודה 

 סגן ומ"מ ראש העיר –פסי שלמה 

 ועד הרובע על קדנציה זו.ומבקש לנצל הזדמנות זו לומר תודה והערכה ל

היה שת"פ פורה עם העירייה. חשוב לשמור על  ,קמיאת הפעולות בהובלת  מאחל ומבקש לציין

תנאי להצלחת ועד הרובע הוא ול מעמדנו ולזכות בתמיכה הציבורית, זה תפקיד חשוב מאד הבית וע

 עד הרובע הבא ימשיך בכיוון.ומקווה שו .רטיביפלהיות קאו

שהינו גם מחזיק תיק  שלמה פסיסגן ומ"מ ראש העיר להצלחת הוועד היה שותף בכיר  – יו"ר קמי

 .סייע לנו לאורך כל הקדנציהאשר הרובע 

 סוגיית המעברים.מעדכן ב – פסי שלמה

אמורה להגיש לבית המשפט את התגובה לעתירה ובה התנגדות לעתירה העירייה  19.9.23 -עד ל

, לצד התוכניות לשיפור מערך התחבורה המעברים אינה פתרון ואינה נכונה והסבר מדוע פתיחת

. הכנת והגשת המסמכים באחריות היועמ"ש של העירייה והתשתיות בכביש מנחם בגיןהציבורית 

 קצועיים.מובהשתתפות כול הגורמים ה

 נותן רקע לסוגיית המעברים. – ו"ר קמיי

 יו"ר ועדת ביטחון ויו"ר ועדה לתוכנית רב שנתית ותקציבים –יוסי חזאי 

אנחנו בתחילת ספט' והנושא טרם הושלם. הנושא באחריות אגף חירום  –מעלה סוגיית שבילי אש 

 וביטחון. הועברה בקשה לקבלת צפי לסיום ע"מ לעדכן את התושבים.

 התפרצויות לבתים.  12 -סיונות/גנבות רכב וינ 19 -מתחילת השנה

 נושאים ומטרות לקידום :

 .חיזוק מעמד הקב"ט ושיתופי הפעולה עם גורמי הביטחון

 פריסת אמצעים חזותיים נוספים וקישורם למוקד נייד/נייח.

רואה בנושא חשיבות להרתעה ומניעת גנבות של רכבים. ממתינים לקבלת  – הפעלת המחסומים

 התייחסות העירייה ע"מ לקדם הפעלתם.



 באזורים מועדים.והפעלתם, ותוספת תאורה צ'קלקות  רכישת  – הגדלת הנוכחות וההרתעה

 על מנת להרתיע ולמנוע גניבות.  – הגדלתו בצורה ניכרת –משמר הרובע 

גם בעת  –מכנית, מחסום פיזי לרכבים, הפעלת האזעקות  –נעילת רכבים  – גותוי הרגלי התנהשינ

 ערנות ודיווח על כל מקרה חשוד. –ה בבית, "שמור לי ואשמור לך" שהיי

 

נקיים פיילוט עם חב' זורונט, לאחר קבלת תסקירים מאגף חירום וביטחון.  – חלופה לחדר מבצעים

למכשירים הניידים של הקב"ט ובעלי תפקידי אבטחה המערכת תאפשר קבלת התראות ב"זמן אמת" 

 ברובע, ואמורה לשפר משמעותית את זמני התגובה לאירועים.

התבקשו נתונים לגבי ניצול התקציב. נמצא בבירור מול הגזברות  –תקציב אבטחה ייחודי לרובע 

 ואגף חירום וביטחון. 

 חירום ובטחון.מתייחס לסוגיית שילוב קב"ט הרובע באגף  א. – יו"ר קמי

 בנושא מתנדבים למשמר הרובע מסביר ומבהיר חשיבות העניין. קורא להתנדב למשמר הרובע.  ב.

 מבקש מכל יו"ר ועדה שיגיש את התקציב שלו טרם החלפת הוועד. ג.

 

 ועדת תקשורת ותרבות יו"ר – אבנר הלחמי 

 ברובע. המטרה לשלב את עמותת מכבים באירועי התרבות – תרבות

מיו"ר  קיבלנו תשובה טרם  ולמעשה סוכם על אירועים משותפים אלו אך חשוב השת"פ  – קמייו"ר 

 עמותת מכבים.

 טרם קיבלתי. תייחסות.לההעברתי ליור"ים הוועדות  – חוברת סיכום הקדנציה

 מבקש לשלוח החוברת לתושבים עד מחצית אוקטובר. - יו"ר קמי

 

 יו"ר ועדת כספים וצרכנות –מאיר מוסאי 

מחר יתקינו בלונים זמינים  .חברת סופרגז השתלבה באלקטרה – הרדוףבעיית גז באשכול הר 

  ובמקביל ייבדק מה אומר ההסכם איתם.

 

  יו"ר ועדת תשתיות ואיכות הסביבה –עמירם בריט 
 במכבים.מקומות ברעות ומקום נוסף  2פרויקטים של תאורה, הוספנו תאורה ב  3הסתיימו  – תאורה

 הסתיים ריבוד ברחוב הדרים ובכניסה ללב רעות. – ריבוד

 במקומות אסטרטגיים. וספו ספסליםנ – ספסלים

 הסתיים השדרוג. – מרכז רננים

 יו"ר ועדת שפ"ע –יעקב )ג'וקי( ניב 

 , הפרויקט הסתיים.אמורה להיות מסירהיתה יה – פרוייקט מקורות

 חודש נחל חירות – גן משחקים

 שודרג – גן צבעוני

 הוצלל )לאחר שדרוג( – נוריתגן 

 מבוצעת שתילה עונתית. – גינון

 לירז סופרין –יו"ר ועדת חינוך ונוער, מזכיר הועד 
 בצורה סדירה.התחילה  שנת הלימודים

  

 שאלות תושבים:

 :)רעות(רחוב חרמון  מנחם שכטר

 זו בעיה של כולנו.הצנרת נעלמת. אנחנו יומיים בלי גז אין שירות  – גז

 לא נותן פתרון. 106מוקד  .בעיה קשה – חולדות



 .ת שורשים הפך להיות מטרדיבעי – עצים

 אלו.בעייתיים מסביר לתושב כל היסטוריית הטיפול בעצים  – גו'קי

 התושב ישלח מייל למנהל הרובע. –סיכום 

 ()רעות צבעונירחוב   צביקה

 בית משפט שרדף בפקחים. שנים הגיע עד 10מעלה סוגיית חניית גרר ברחוב צבעוני כבר 

 הרמת  כוסית

 יו"ר קמי מברך את הנוכחים בשנה טובה ופוריה.

במשרדי הוועד. 20:00  16.10.23יך בתאר שניישיבה הבאה תתקיים ביום ה  

 

 מנהל הרובע-שלמה-עודד בן 

 הפרוטוקולושם ר

 העתקים:

 סגן ראש העיר ומ"מ ומחזיק תיק מכבים רעות – שלמה פסי

 מנכ"ל העירייה – יורם כרמון

 מועצת רובע עירוני מכבים רעות יו"ר וחברי

 חברי ועדת ביקורת רובע עירוני

 ראש מטה ראש העיר – ריבי כהן גבע


